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Ministr životního prostředí Tomáš Chalupa přistoupil na argumenty vedení Libereckého
kraje a starostů z Frýdlantského výběžku týkající se likvidace německých odpadů a bude
s nimi znovu jednat.

Náměstek hejtmana LK pro zemědělství a životní prostředí Josef Jadrný společně se starostou
Frýdlantu Danem Ramzerem a starostkou Bulovky Romanou Šídlovou zasednou k jednacímu
stolu dnes 4. února v 14.30 hodin v sídle MŽP v Praze.

„Jsem velmi rád, že ministr zmírnil svá prohlášení, že obcím postiženým dovozem nelegálního
odpadu stát nepomůže, a vítám, že se spolu s námi pokusí hledat cesty, jak tuto ekologickou havárii
řešit,“ řekl náměstek hejtmana.

Podle něj se bude jednat i o již zveřejněných návrzích řešení - jako je budování speciální
skládky, použití odpadu jako palivo a podobně.

 „Řešení se musí najít, neboť objem plastů a textilií navezených na skládky ohrožuje zdraví celého
Frýdlantského výběžku,“ dodal.

Od začátku letošního roku již funguje avizovaná pracovní skupina, která se uvedenými
skládkami zabývá. Jsou v ní zástupci České inspekce životního prostředí, starosta Frýdlantu
Dan Ramzer a starostka Bulovky Romana Šídlová, zástupce Strany zelených, pracovníci
oddělení odpadového hospodářství Krajského úřadu LK a další odborníci.

„Pokračujeme společně v hledání možných řešení. Věřím, že i jednání v Praze přinese další posun a
osm let stará záležitost se postupně bude blížit k reálným  výsledkům. Prostředky na likvidaci skládek
by se měly najít, aby toxické odpady začaly do roka z Frýdlantska alespoň po částech mizet,“ uzavřel



náměstek hejtmana.


